
cMNY Protokół  Nr LIV/2023 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 18 grudnia 2023r. 

Obecni na sesji: 

— Radni wg listy obecności, 

— Wójt Gminy, 

— Zastępca Wójta, Sekretarz Gminy, 

Sołtysi wg listy obecności, 

— Zaproszeni goście, 

— Radca prawny, 

— Protokolant. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław KeL[er przywitał  wszystkich 
zebranych i otworzył  LIV sesję  Rady Gminy Cewice oraz stwierdził  prawomocność  
obrad, ponieważ  obecnych było 15 radnych. Następnie Wójt Gminy Cewice — Pan 
Jerzy Bańka, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Lęborku bryg. 
Piotr Krzemiński oraz Przewodniczący Rady Gminy Cewice — Pan Wiesław Keller 
złożyli podziękowania mieszkańcowi Gminy Cewice, który 6 grudnia br. powiadomił  
Państwową  Straż  Pożarną  w Lęborku o wędkarzu, pod którym zarwał  się  lód 
na jeziorze w Krępkowicach. Dzięki postawie Pana WP. udało się  uratować  życie 
ludzkie. W podziękowaniu za godną  naśladowania postawę  Pan WP. otrzymał  listy 
gratulacyjne oraz upominek. W dalszej części obrad Pan Keller poinformował, 
że obrady Sesji Rady Gminy Cewice są  transmitowane za pomocą  urządzeń  
rejestrujących obraz i dźwięk w oparciu o art. 20 ust. lb ustawy z dnia 08 marca 1990 
r. o samorządzie gminnym. Podkreślił, że uczestnicząc w Sesji Rady Gminy Cewice 
obecni wyrażają  zgodę  na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych 
w myśl art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 
2016/679 w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia 
dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 
2016 r. — tzw RODO. Zaznaczył  również, że klauzula RODO znajduję  się  na tablicy 
ogłoszeń  przy wejściu do sali obrad. 

Ad.2 

Pan Wiesław Keiler odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  się  następująco: 



1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji, która odbyła się  w dniu 29.11.2023 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 

2023, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków 
niewygasających w roku budżetowym 2023, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Cewice na lata 2024-2036, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie komisji stałych, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cewice na 2024 rok, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie komisji stałych, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Cewice oraz 
planów pracy komisji stałych Rady na rok 2024, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) przedstawienie planów pracy przez Przewodniczących komisji stałych Rady 

oraz przez Przewodniczącego Rady Gminy, 
c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwał3 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub 
wspomaganych dla których gminą  właściwą  jest Gmina Cewice, 

Q 
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a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
e) dyskusja, 
) podjęcie uchwały 

1O.Pocljęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać  
przedsiębiorca ubiegający się  o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 
w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 
ciekłych na terenie Gminy Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  
nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały 

12. Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta Gminy. 
13. Przedstawienie sprawozdań  z działalności Komisji stałych Rady Gminy Cewice 

w 2023 roku. 
14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

15. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
17. Zapytania i oświadczenia soł tysów i przewodniczących zarządów jednostek 

pomocniczych. 
18. Zamknięcie obrad sesji. 

W dalszej części Przewodniczący Rady zapytał  się, czy ktoś  chciałby wnieść  uwagi 
do odczytanego porządku obrad. 

Nie wniesiono uwag do odczytanego porządku obrad LIV sesji Rady Gminy Cewice. 
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W związku z tym, Przewodniczący Rady Gminy poddał  pod głosowanie odczytany 
porządek obrad sesji Rady Gnilny: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z LIII sesji sporządzono 
w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, był  on przesłany wszystkim 
radnym do zapoznania się, a także godzinę  przed sesją  wyłożony został  do wglądu 
w sali obrad nr 1 Urzędu Gminy w Cewicach, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu z LIII sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.4 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 4 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2023. 

Wójt Gminy omówił  zmiany w uchwale budżetowej Gminy Cewice na rok 2023 
na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 
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Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła pozytywną  
opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały ze zgłoszoną  autopoprawką: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.5 

Pan Wiesław Kełler odczytał  treść  punktu 5 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie ustalenia wykazu i planu Finansowego wydatków niewygasających w roku 
budżetowym 2023. 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Wójt Gminy Cewice na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Następnie omówił  także 
zmiany w projekcie uchwały tj. zmiana w załączniku nr 1 oraz w załączniku nr 2 do 
projektu uchwały, z którymi Komisje Rady również  wcześniej się  zapoznały. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Przewodniczący Rady podkreślił, że jest bardzo mało zadań, które nie zostały 
wykonane w porównaniu do lat ubiegłych. To świadczy o dobrej pracy Wójta 
i urzędników 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.6 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 6 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cewice 
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na lata 2024-2033. 

Wójt wyjaśnił, że na dzisiejszej Sesji nieobecna jest Pani Skarbnik ze względów 
zdrowotnych. Następnie omówił  wykaz przedsięwzięć  realizowanych w latach 2024-
2028 oraz poziom zadłużenia Gminy. Zgłosił  również  błąd pisarski na str. 2 
objaśnień  wartości przyjętych w wieloletniej prognozie Finansowej Gminy Cewice na 
lata 2024-2036 w tabeli poz. 2033 rok. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Cewice poinformował, że wszystkie 
Komisje stałe Rady Gminy Cewice w wymaganym terminie wydały pozytywne 
opinie odnośnie projektu WPF na lata 2024-2036. Podziękował  Wójtowi Gminy 
i Pani Skarbnik za przygotowanie optymalnego budżetu, oraz za ciągłość  inwestycji, 
co wpływa na atrakcyjność  Gminy. 

W dalszej części Wiceprzewodnicząca Rady — Pani Marzena Reclaf odczytała 
Uchwałę  nr 117/g214/F/II/23 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 16 listopada 202 r., w sprawie opinii o projekcie 
uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Cewice na lata 2024-2036, 
która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały ze zgłoszoną  zmianą: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.,7 

Pan Wiesław Kdler odczytał  treść  punktu 7 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cewice na rok 2024. 

Pan Wójt - Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do niniejszej uchwały. Na wstępie zgłosił  
autopoprawkę  do projektu uchwały, który pierwotnie otrzymali radni, polegającą  
na zmniejszeniu wydatków w załączniku nr 2 do uchwały w rozdziale 75023 4010 
wynagrodzenia osobowe pracowników - zamiast kwoty 3.630.531,00 zł  winno być  
3.580.131,00 zł  . Natomiast w rozdziale 75023 4170 wynagrodzenia bezosobowe, 
załącznika nr 2, zamiast kwoty 26.040,00 zł  winna być  kwota 76.440,00 zł. Związane 
to jest zmianami kadrowymi na stanowisku osoby odczytującej liczniki 
na wodomierzach. Ponadto w załączniku nr 3 do uchwały w pozycji nr 4 zamiast 
nazwy zadania: „Przebudowa drogi gminnej ul. Drewnianej w Maszewie Lęborskim" 
winno być  zadanie o nazwie: „Przebudowa drogi gminnej ui. Murowanej w Maszewie 
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Lęborskim" Następnie podkreślił, że uchwała ta jest odzwierciedleniem WPF. 
Omówił  realizację  inwestycji ujętych w WPF (18 zadań) oraz jednorocznych 
(7 zadań) planowanych do realizacji w 2024 roku. Na większość  z nich uzyskano 
dofinansowania zewnętrzne. Przedstawił  także informacje na temat zadłużenia 
i deficytu gminy. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Cewice poinformował, że wszystkie 
Komisje stałe Rady Gminy Cewice w wymaganym terminie wydały pozytywne 
opinie odnośnie projektu budżetu na 2024 rok. 

W dalszej części Wiceprzewodnicząca Rady — Pani Mariola Szyca odczytała Uchwałę  
nr 118/g214/P/II/23 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Gdańsku z dnia 16 listopada 2023 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały 
budżetowej Gminy Cewice na 2023 rok oraz możliwości sfinansowania deficytu 
budżetu, która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła analityczne dane dochodów i wydatków 
zawartych w budżecie Gminy. Poinformowała, że dochody własne stanowią  23% 
ogólnych dochodów, pozostały procent to subwencje i dotacje, które mają  określone 
cele. Zwróciła szczególną  uwagę  na wydatki oświatowe oraz inwestycyjne, wzrostową  
inflację  oraz potrzeby mieszkańców Gminy. Skierowała słowa uznania dla Wójta oraz 
Pani Skarbnik, którym pomimo wielu trudności udało się  zrównoważyć  dochody 
bieżące z wydatkami. Niemniej jednak istotne było zachowanie rozwoju gminy 
w dalszym ciągu, w związku z tym nie zrezygnowano z realizacji inwestycji dzięki 
pozyskiwanym środkom zewnętrznym. Za co podziękowała Wójtowi oraz 
pracownikom Urzędu Gminy. Pani Reclaf w dalszej części przedstawiła analizę  
budżetu przeznaczanego na wydatki majątkowe z początku kadencji tj. budżetu 
realizowanego w 2019 r. w stosunku do obecnego budżetu zaplanowanego na 2024 
rok. Różnice wskazują  na tendencję  wzrostową  o ok. 20 milionów zł. Omówiła 
zadania inwestycyjne, które są  realizowane i wpływają  na podnoszenie jakości życia 
mieszkańców 

Przewodniczący Rady zaznaczył, że budżet gminy jest większy i inwestycje 
są  realizowane, co wpływa na komfort życia mieszkańców. Ilość  zadań  
inwestycyjnych do zrealizowania wzrasta oraz wysokość  pozyskiwanych środków 
zewnętrznych, za co podziękował  Wójtowi i pracownikom Urzędu Gminy. 

Wójt Gminy omówił  dochody bieżące Gminy, wydatki na oświatę, podwyżki dla 
urzędnikó ilości pozyskiwanych środków zewnętrznych. 
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Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały ze zgłoszonymi zmianami: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Radna Katarzyna Drywa opuściła obrady LIV Sesji Rady Gminy Cewice. 

Stan Rady — 14 radnych. 

Ad. 8 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 8 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Cewice oraz planów pracy komisji 
stałych Rady na rok 2024. Następnie poinformował, że plany pracy są  radnym 
doskonale znane i nie będą  one odczytywane. Będą  one zamieszczone również  
w BAW Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.9 

Pan Wiesław Kdler odczytał  treść  punktu 9 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych dla których 
gminą  właściwą  jest Gmina Cewice. 

Pani E. Maszota — Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Cewicach omówiła 
projekt niniejszej uchwały na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 7 cło 
niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady złożył  gratulacje i podziękowania za zaangażowanie 
w działalność  Klubu Seniora w Cewicach. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 
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Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 10 

Pan Wiesław Kelier odczytał  treść  punktu 10 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać  przedsiębiorca ubiegający się  
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Cewice. 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Pan J.  Bańka - Wójt Gminy Cewice. Uzasadnienie 
do niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Radna Katarzyna Drywa przybyła na obrady LIV Sesji Rady Gminy Cewice. 

Stan Rady — 15 radnych. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 11 

Pan Wiesław Keiler odczytał  treść  punktu 11 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  nieruchomości stanowiącej 
mienie Gminy Cewice. 
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Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Pan J.  Bańka - Wójt Gminy Cewice. Uzasadnienie 
do niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 12 

Wójt Gminy Cewice na wstępie poinformował, że uchwały z ostatniej sesji zostały 
przekazane do organów nadzoru. W stosunku do uchwały nr LIII/454/2023 z dnia 
29.11.2023 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 
ratownika OSP oraz dla kandydata na strażaka ratownika OSP wszczęto 
postępowanie nadzorcze. Ponadto stosowne uchwały zostały również  opublikowane 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego. Następnie przedstawił  blok 
informacyjny na poniższe tematy: 

• odśnieżanie dróg na terenie Gminy Cewice, 

• podziękowania za współpracę  dla Rady Gminy Cewice, Sołtysów oraz Rad 

Sołeckich z terenu Gminy Cewice, a także dla obsługi prawnej Urzędu Gminy, 

• życzenia Świąteczne i Noworoczne. 

Ad. 13 

Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju w roku 2023 przedstawiła 
Pani Marzena Reclaf (załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2023 roku 
przedstawił  Pan Grzegorz Partyka (załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 

Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska w 2023 roku przedstawił  Pan Daniel Wasielewski 

(załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2023 roku przedstawiła Pani 
Maria Bachan (załącznik nr 13 cło niniejszego protokołu). 
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Pani Anna Kubica przedstawiła sprawozdanie z działalności w 2023 roku Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu (załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu). 

Przewodniczący poszczególnych komisji stałych Rady złoży]i także podziękowania 
członkom komisji za sumienną  pracę, Wójtowi Gminy oraz urzędnikom. 

Pan Wójt złożył  szczególne podziękowania za pracę  wszystkim urzędnikom Urzędu 
Gminy w Cewicach. 

Przewodniczący Rady podziękował  również  wszystkim Komisjom Stałym za solidną  
pracę  w roku 2023 oraz urzędnikom. 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller odczytał  n/w opinie 
wypracowane prze komisje stałe Rady Gminy Cewice: 

• pismo nr OSD.0012.1.12.2023 z dnia 30.11.2023 r. - opinie Komisji Budżetu 
i Rozwoju Rady Gminy Cewice (załącznik nr 15 do niniejszego protokołu), 

• pismo nr OSD.0012.3.17.2023 z dnia 30.11.2023 r. - opinie Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Gminy Cewice (załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 

W dalszej części Przewodniczący Rady złożył  dla wszystkich życzenia Świąteczne 
i Noworoczne. 

Ad. 15 

Radni Rady Gminy Cewice nie zabrali głosu w niniejszym punkcie. 

Ad. 16 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń  zgłaszanych 
na poprzedniej sesji, nie ma również  na nie odpowiedzi. 

Ad. 17 

Pan R. Grzanka - Przewodniczący Zarządu Osiedla Na Skarpie w Siemirowicach 
podziękował  za rozwiązanie sprawy związanej z odśnieżaniem w Siemirowicach. 
Ponadto miał  pytania w kwestii zaopatrzenia Sołtysów w terminale płatnicze w celu 
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pobierania opłat lokalnych od mieszkańców. Złożył  również  życzenia Świąteczne 
i Noworoczne. 

Pan Wójt sprawdzi możliwości wyposażenia Sołtysów w terminale płatnicze w celu 
pobierania opłat lokalnych od mieszkańców Gminy. 

Pan Z. Krefta miał  pytania odnośnie wpłat środków w Urzędzie Gminy z osobistej 
karty płatniczej z racji pobieranych opłat lokalnych od mieszkańców. 

Pan Wójt poinformował, że nie ma takiej możliwości. 

Ad. 18 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LIV sesji Przewodniczący Rady - Pan 
Wiesław Keller podziękował  zebranym za przybycie i zamknął  obrady 
o godz. 1525.  

Protokól sporzdzila: %„ 
Dnia 22.12.2O2r. 
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